
Protokoll 
 
SSRK Umeåsektionen 
Styrelsemöte 2023-09-20, zoom-möte kl 20.00 
Närvarande: Björn Bjuggren, Ann-Catrin Grönlund, Kerstin Abbing, Madeleine Ruthberg, 
Isabelle Olsson 
 
Dagordning 
 
§ 1 Mötets öppnande 
 Ordföranden öppnade mötet 
 
§ 2 Fastställande av dagordning   

Fastställdes 
 
§ 3 Val av sekreterare och justerare för mötet   

Valdes Ann-Catrin och Kerstin 
 
§ 4  Föregående mötesprotokoll   

Björn går igenom de punkter som var viktigast. Protokollet lades därefter till 
handlingarna. 

 
§ 5 Inkommande och utgående skrivelser 

● Påminnelse om att alltid meddela polisen när vi har verksamhet i skog och mark, 
viktigt att komma ihåg, främst då skott används. 

 
§ 6 Lite mer föreningskunskap ev. (fundera gärna över frågor du skulle vilja ha svar på 

eller diskutera)  
Rapporterades kort om situationen inom SKK, valprocessen inför Kennelfullmäktige.

  
 
§ 7 Rapporter från/beslut kring  
  

▪ Ekonomi 
Likviditeten fortfarande låg, väntar på redovisningen från utställningen 
El-kostnaden ligger stilla tills vi har fått hörahur vi ska göra med 
frysarna. 

▪ Spaniel 
Problem med att hitta jaktmarker som är lämpliga, bra med samarbete 
med Norrbotten. 

▪ Retriever 
Retriever provet genomfört, gick som förväntat bra. 

▪ Tollare 
 Tollingjaktprovet genomfört, gick också mycket bra. 
▪ Viltspår 
▪ FBR  
▪ Utställning, fokus på utställning 2024, läge just nu, utbildning av 

funktionärer, annat?  
Madde ska i november gå på SKK-seminarium som kommer att ta upp 
arbetet kring att ha utställning. Kommer att handla om bl a 
digitalisering av rapportering och övriga hantering kring utställningen. 



Domare inför nästa års utställning är klar. 
Kvar är att hitta ringsekreterare och CUA inför nästa år. 

▪ utbildning 
▪ Info/hemsida 
▪ Viltfrysarna, ny plats sökes 

Vi söker ny plats eftersom vi är uppsagda från tidigare förvaring. 
Lägger ut blänkare på Facebook.  

 
§ 8 Framtidstankar för sektionen, en ekonomiskt hållbar plan. Kanske dags att se 
 möjligheter på litet längre sikt. Vi bör fortsätta fundera över möjligheter. 

Fundera över att ha inofficiell utställning det år när den inte är officiell. 
Fler specialiserade träffar där man tar ut en liten avgift för de som vill delta. 
Titta på andra områden som vi skulle kunna ta in i vår verksamhet för att få lite 

 tillskott på ekonomin. 
 
§ 9 Gemensamt med UBHK, föreläsning och clinics med Eva Bodfäldt, 24-25-26/11. I
 Inställd. Inte tillräckligt med anmälda och Eva kände att hon inte kunde vänta och se 
 om fler skulle anmäla sig. 
 
§ 10 Övriga frågor  
 Inga frågor förelåg. 
 
§ 11     Nästa möten (20/9, 19/10, 16/11 – medlems/rasklubbsmöte) 

Funderingar på om vi ska vara i Zoo.se hallen eller om vi kan vara på Forslunda på 
 medlemsmötet samt fundera på vad vi ska ha för event.  
 
§ 12     Avslutning av mötet 
  
 
....................................................................................  ..................................................................................... 
Mötessekreterare Ann-Catrin Grönlund  Ordförande Björn Bjuggren 
 
 
..................................................................................... 
Justerare Kerstin Abbing 


